
1 
 

REPUBLIKA HRVATSKA 
ZADARSKA ŽUPANIJA 
OPĆINA KOLAN 
OPĆINSKO VIJEĆE 
 
Klasa: 022-01/16-01/08 
Ur. broj: 2198/33-40-16-1 
 
Kolan, 20.lipnja 2016. godine 
 
 
 
 
 

ZAPISNIK 
 
      sa 03. ( treće ) sjednice Općinskog vijeća Općine Kolan održane dana 20. lipnja 2016. godine u 
Općinskoj vijećnici Općine Kolan s početkom u 08:00 sati. 
 
Sjednici su nazočni sljedeći vijećnici: 
 
        1.   Branimir Tauzer, predsjednik Općinskog vijeća,      
        2.   Ivan Čemeljić, potpredsjednik Općinskog vijeće  
        3.   Šime Gligora, 
        4.   Ivica Paladina, 
        5.   Nikola Gligora, 
        6.   Josip Zubović 
        7.   Srđan Šupraha 
        8.   Lucija Datković 
        9.   Bogumil Šugar 
                                        
Ostali prisutni članovi: 
 

 1.   Šime Gligora, načelnik Općine Kolan, 
 2.   Gorana Gligora, zamjenica načelnika, 
 3.   Željko Gligora, direktor Čistoća i održavanje d.o.o. 
 4.   Damir Čemeljić 
 5.   Lucija Štambak 
 6.   Mario Baričević 
 7.   Nenad Fumić 
 
 
 
 
 

 
                                                                                                    Zapisničarka: 

                                                                                                    Anđela Paladina 
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Predsjednik vijeća Branimir Tauzer ( u daljnjem tekstu Predsjedavajući) pozdravlja sve prisutne 
vijećnike i promatrače. Kreće sa verifikacijom Zapisnika 2. sjednice Općinskog vijeća. 

Za primjedbe su se javili Josip Zubović i Lucija Datković koji su izrazili da je zapisnik pisan pristrano i 
da je prekratak. Josip Zubović je tražio da se na stranici 5. dodaju riječi vijećnika Ivice Čemeljića koji je 
izjavio da će mu on suditi i predlaže da se Zapisnik verificira na sljedećoj sjednici. 

Predsjedavajući uvažava primjedbe i daje verifikaciju Zapisnika na glasovanje: 
 
  ZA: 5 (pet) glasova (Branimir Tauzer, Ivan Čemeljić, Ivica Paladina, Nikola Gligora i Šime 

Gligora 
  PROTIV:  3 (tri) glasa (Lucija Datković, Josip Zubović i Bogumil Šugar)  
  SUZDRŽAN: 1 (jedan) glas (Srđan Šupraha) 
 
Zapisnik 2. sjednice je verificiran. 
 

Aktualni sat 
 
Predsjedavajući otvara Aktualni sat i daje riječ načelniku Šimi Gligori (u daljnjem tekstu Načelnik) 

kojemu vijećnici mogu postavljati pitanja,a po Poslovniku vijećnici mogu postaviti svaki po dva pitanja. 
Načelnik pozdravlja sve nazočne vijećnike i promatrače. Na prošloj sjednici je obećao dati pismeni 

odgovor vijećniku Josipu Zuboviću vezano za povučenu tužbu protiv Petra Šuprahe zbog teške povrede 
na radu. Načelnik je kratko razložio cijeli postupak oko tužbe. Josip Zubović je također razložio svoje 
razloge postupanja prema tadašnjem pročelniku Petru Šuprahi kao bivši načelnik. 

Nakon rasprave koja je trajala oko 6 minuta Predsjedavajući je prekida i Načelnik će svoj odgovor 
pismeni odgovor dostaviti viječniku Josipu Zuboviću. 

Lucija Datković se javlja za riječ i pita Načelnika zašto još nije raspisan Natječaj za dodjeljivanje javnih 
površina, štandova i pokretnih naprava i kada se planira raspisati. 

Predsjedavajući se javlja za riječ pošto je on član Komisije za dodjeljivanje javnih površina, štandova i 
pokretnih naprava i kaže da je Natječaj bio raspisan, ali i poništen zbog proceduralne pogreške međutim 
oni koji su se javili na natječaj su uzeti u obzir. Zbog brzine postupka onima koji su dosada imali određene 
štandove ili javne površine tipa terase rješenja su im produžena na godinu dana. Nakon natječaja 
pristigla je samo jedna molba koja je stavljena na vijeće. 

Lucija Datković postavlja još jedno pitanje u vezi objavljivanja odluka u Službenom glasniku;zašto već 
dva mjeseca ništa nije objavljeno? 

Načelnik odgovara da su odluke poslane, ali da ne zna gdje je stalo. 
Lucija Datković također postavlja pitanje Predsjedavajućem zašro saziv ove sjednice nije stavljen na 

službenu stranicu Općine. 
Na pitanje odgovara Načelnik koji kaže da je uredno poslano osobi koja to održava međutim server 

stranice se morao mijenjati  jer je dosada bila na serveru Načelnika, a zbog sukoba interesa se to moralo 
minjati pa je došlo do tehničkih problema. 

Bogumil Šugar postovlja pitanje u vezi uređenja plaža i pita je li to završilo, ako je jesu li se potrošili 
svi novci koji su bili planirani i jesu li se uređuvale po političkom ključu. 

Načelnik odgovara da po izvještaju izvođača uređeno je 2/3 plaža 1/3 nije zbog nedostatka materijala 
i nije utrošeno svih 70 000 kn koliko je proračunom predviđeno. 

Također postovlja pitanje pošte u Kolanu jer oni imaju saznanja da se ona ukida. 
Načelnik odgovara da je 13.06. u posjeti bio gospodin Marin Dvornik, izvršni direktor Hrvatske pošte i 

dogovoreno je se u jesen kreće u postupak da se Pošta premjesti u prostorije ambulante. 
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Josip Zubović pita je li istina da je potpisan skuplji ugovor za dezinsekciju i deratizaciju za 10 000 kn i 
kada se misli pokrenuti izmjene i dopune Prostornog plana i usklađivanje Prostornog plana sa 
Županijskim. 

Načelnik odgovara da se četvrtkom ljudi mogu doći savjetovati sa našim savjetnikom za prostorne 
planove. S time se krenulo u prikupljanje podataka o greškama u prostronom planu i za mjesec-dva će se 
krenuti sa konkretnijim postupcima. 

Predsjedavajući kreće sa dodatnim prijedlozima odluka koji su stigli pred vijećnika na dan vijeća. 
Objašnjava da je sjednica sazvana u kratkom periodu zbog prijedloga Odluke o kapitalnim projektima 
koja mora biti usvojena danas iz razloga jer se 21. lipnja potpisuje Sporazum sa svim općinama i 
gradovima otoka Paga. Zbog tog razloga su i pristigli novi materijali na samu sjednicu zbog žurnosti 
sazivanja. Predsjedavajući moli vijećnike za razumijevanje, a za ubuduće će se potruditi da to odradi što 
kvalitetnije. 

Predsjedavajući predstavlja još četiri prijedloga nadopune Dnevnog reda i dva vijećnička prijedloga za 
nadopunu i pita imali tko još prijedloga za nadopunu ili za skidanje. 

Josip Zubović predlaže da se 5. točka o Zahtjevima za smanjenje komunalnog doprinosa skine sa 
Dnevnog reda. 

Prijedlozi za nadopunu: 
 

1.  Prijedlog Odluke o lokaciji,namjeni,  početnoj cijeni i rokovima naplate prema zahtjevu Pekarnice 
Mahulja za dodjelu javne površine u Kolanjskom Gajcu. 

2. Zaključak o pokretanju revizije poslovanja Općine Kolan, 
3. Prijedlog Odluke o imenovanju v.d. ravnateljice knjižnice 
4. Zaključak o dozvoli građevinskih radova za postavljenje cijevi 
5. Prijedlog Odluke o promjeni članka u  Statutu Općine  
6. Prijedlog Odluke za donaciju Taekwan - do kluba Novalja 

 
Predsjedavajući prelazi na glasovanje. 
 
Prvo daje na glasovanje prijedlog Josipa Zubovića da se točka 5 skine sa Dnevnog reda: 
 ZA: 4 (četiri) glasa: Lucija Datković, Josip Zubović, Bogumil Šugar i Srđan Šupraha. 
 PROTIV: 5 (pet) glasova: Branimir Tauzer, Šime Gligora, Ivan Čemeljić, Nikola Gligora i Ivica 
Paladina. 
 SUZDRŽAN: nema 
 
Točka Dnevnog reda nije skinuta. 
 
Glasovanje o uvrštavanju točke Dnevnog reda kao broj 
 9.  Prijedlog Odluke o lokaciji,namjeni,  početnoj cijeni i rokovima naplate prema zahtjevu Pekarnice 
Mahulja za dodjelu javne površine u Kolanjskom Gajcu 
 
 ZA: 5 (pet) glasova: Branimir Tauzer, Šime Gligora, Ivan Čemeljić, Nikola Gligora i Ivica Paladina 
 
 PROTIV: 4 (četiri) glasa: Lucija Datković, Josip Zubović, Bogumil Šugar i Srđan Šupraha 
 SUZDRŽAN: nema 
Prijedlog je usvojen. 
 
Glasovanje o uvrštavanju točke Dnevnog reda kao broj 

10. Zaključak o pokretanju revizije poslovanja Općine Kolan 



4 
 

 
ZA: 5 (pet) glasova: Branimir Tauzer, Šime Gligora, Ivan Čemeljić, Nikola Gligora i Ivica Paladina 

 
 PROTIV: 4 (četiri) glasa: Lucija Datković, Josip Zubović, Bogumil Šugar i Srđan Šupraha 
 SUZDRŽAN: nema 
Prijedlog je usvojen. 
 
 
 
Glasovanje o uvrštavanju točke Dnevnog reda kao broj 
 

11. Prijedlog Odluke o imenovanju v.d. ravnateljice knjižnice 
 

ZA: 9 (devet) glasova: Branimir Tauzer, Šime Gligora, Ivan Čemeljić, Nikola Gligora ,Ivica Paladina, 
Lucija Datković, Josip Zubović, Bogumil Šugar i Srđan Šupraha 
 
 PROTIV: nema  
 SUZDRŽAN: nema 
Prijedlog je usvojen jednoglasno. 
 
 
 
Glasovanje o uvrštavanju točke Devnog reda kao broj 
  

12. Zaključak o dozvoli građevinskih radova za postavljenje cijevi 
 

 ZA: 9 (devet) glasova: Branimir Tauzer, Šime Gligora, Ivan Čemeljić, Nikola Gligora ,Ivica 
Paladina, Lucija Datković, Josip Zubović, Bogumil Šugar i Srđan Šupraha 
 
 PROTIV: nema  
 SUZDRŽAN: nema 
Prijedlog je usvojen jednoglasno. 
 
Glasovanje o uvrštavanju točke Dnevnog reda kao broj 
 

13. Prijedlog Odluke o promjeni članka u  Statutu Općine  
 ZA: 9 (devet) glasova: Branimir Tauzer, Šime Gligora, Ivan Čemeljić, Nikola Gligora ,Ivica 

Paladina, Lucija Datković, Josip Zubović, Bogumil Šugar i Srđan Šupraha 
 
 PROTIV: nema  
 SUZDRŽAN: nema 
Prijedlog je usvojen jednoglasno 
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Glasovanje o uvrštavanju točke Dnevnog reda kao broj 
 

14.  Prijedlog Odluke za donaciju Taekwan - do kluba Novalja 
 

 ZA: 9 (devet) glasova: Branimir Tauzer, Šime Gligora, Ivan Čemeljić, Nikola Gligora ,Ivica 
Paladina, Lucija Datković, Josip Zubović, Bogumil Šugar i Srđan Šupraha 
 
 PROTIV: nema  
 SUZDRŽAN: nema 
Prijedlog je usvojen jednoglasno 
 
 
Predsjedavajući stavlja na glasovanje Dnevni red: 
 

ZA: 5 (pet) glasova: Branimir Tauzer, Šime Gligora, Ivan Čemeljić, Nikola Gligora i Ivica Paladina 
PROTIV: nema 
SUZDRŽAN: 4 (četiri) glasa: Lucija Datković, Josip Zubović, Bogumil Šugar i Srđan Šupraha 
 
 

 
 
Sa većinom glasova ZA usvojen je sljedeći Dnevni red: 
 

DNEVNI RED 
 

1. Izvješće Mandatne komisije 
- Svečana prisega 

2. Verifikacija 1. Sjednice Općinskog vijeća 
3. Prijedlog Odluke o kapitalnim projektima od interesa za razvoj Općine Kolan te otoka Paga 
4. Prijedlog Pravilnika o pristupu informacija 
5. Zahtjevi za umanjenje komunalnog doprinosa 
6. Inspekcijski nalaz i mišljenje o dodjeljivanju auto taksi dozvola 
7. Prijedlog Odluke o auto taksi dozvolama 
8. Podjela imovine 
9. Prijedlog Odluke o lokaciji,namjeni,  početnoj cijeni i rokovima naplate prema zahtjevu Pekarnice 

Mahulja za dodjelu javne površine u Kolanjskom Gajcu 
10. Zaključak o pokretanju revizije poslovanja Općine Kolan 
11. Prijedlog Odluke o imenovanju v.d. ravnateljice knjižnice 
12. Zaključak o dozvoli građevinskih radova za postavljenje cijevi 
13. Prijedlog Odluke o promjeni članka 15. u  Statutu Općine  
14. Prijedlog Odluke za donaciju Taekwan - do kluba Novalja 
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Ad. 1. Izvješće Mandatne komisije i verifikacija mandata 
- Svečana prisega 

 
Predsjedavajući je pročitao izvješće Mandatne komisije koja je utvrdila da je Marin Pernjak svoj 

mandat stavio u mirovanje 24svibnja 2016. i  dao ga Srđanu Šuprahi te da isti ispunjava sve uvjete. 
Svečana prisega: 
 
'' Prisežem svojom čašću da ću svoju dužnost vijećnika u Općinskom vijeću Općine Kolan obašati 

savjesno i odgovorno i da ću se u svojem radu držati Ustava i Zakona i poštivati pravni poredak te da ću 
se zauzimati za svekoliki napredak Općine Kolan i Republike Hrvatske.'' 

Srđan Šupraha: ''Prisežem.'' 
Predsjedavajući čestita novom vijećniku i prelazi na drugu točku. 
 

 
Ad.2. Verifikacija 1. Sjednice Općinskog vijeća 

 
Predsjedavajući odmah pristupa glasovanju pošto nema nikoga za raspravu: 
 
 ZA: 9 (devet) glasova: Branimir Tauzer, Šime Gligora, Ivan Čemeljić, Nikola Gligora ,Ivica 

Paladina, Lucija Datković, Josip Zubović, Bogumil Šugar i Srđan Šupraha 
 
 PROTIV: nema  
 SUZDRŽAN: nema 
 
Zapisnik je jednoglasno verificiran. 

 
 

Ad.3. Prijedlog Odluke o kapitalnim projektima od interesa za razvoj Općine Kolan te otoka 
Paga 

 
Predsjedavajući otvara raspravu koja je trajala oko 10 minuta u kojoj su sudjelovali Lucija 

Datković, Načelnik, Josip Zubović, direktor Željko Gligora, Ivica Paladina i Šime Gligora gdje su se 
ispravila i dodale neke stavke u Odluci.  

Nakon rasprave Predsjedavajući otvara glasovanje: 
 

 ZA: 9 (devet) glasova: Branimir Tauzer, Šime Gligora, Ivan Čemeljić, Nikola Gligora ,Ivica 
Paladina, Lucija Datković, Josip Zubović, Bogumil Šugar i Srđan Šupraha 
 
 PROTIV: nema  
 SUZDRŽAN: nema 
Jednoglasno je donesena: 
 
Odluka o kapitalnim projektima od interesa za razvoj Općine Kolan te otoka Paga 
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Ad.4. Prijedlog Pravilnika o pristupu informacijama 
 
Predsjedavajući otvara raspravu koja je trajala oko  6 minuta u kojom su sudjelovali Lucija 
Datković, Načelnik, Predsjedavajući, Josip Zubović , Šime Gligora i Anđela Paladina kao službenik 
za informiranje.  
Nakon rasprave Predsjedavajući prijedlog daje na glasovanje: 
 
 ZA: 9 (devet) glasova: Branimir Tauzer, Šime Gligora, Ivan Čemeljić, Nikola Gligora ,Ivica 

Paladina, Lucija Datković, Josip Zubović, Bogumil Šugar i Srđan Šupraha 
 
 PROTIV: nema  
 SUZDRŽAN: nema 
Jednoglasno je donesen: 
 
Pravilnik o pristupu informacijama 

 
 
 

 
Ad.5. Zahtjevi za umanjenje komunalnog doprinosa 

 
Predsjedavaći otvara točku i objašnjava da se ljudi upućuju na Općinsko vijeće međutim 

postoji Odluka o komunalnom doprinosu u kojoj postoje kriteriji na koji način se komunalni 
doprinos smanjuje i da Jedinstveni upravni odjel izdaje rješenja. 

Predsjedavajući otvara raspravu u kojoj su sudjelovali Predsjedavajući, Načelnik, Lucija 
Datković, Josip Zubović i Ivan Čemeljić. 

Nakon rasprave koja je trajala oko 8 minuta Općinsko vijeće donosi Zaključak da 
Općinsko vijeće za to nije nadležno te da se  zahtjevi upute na Jedinstveni upravni odjel koji je za 
to nadležan. 

 
 

Ad.6. Inspekcijski nalaz i mišljenje o dodjeljivanju auto taksi dozvola 
 
Predsjedavajući otvara rasparavu po ovoj točci koja je krenula sa objašnjenjem Načelnika 

o nalazu Ministarstva i mišljenju odvjetnika o spornim auto taksi dozvolama. 
Rasprava je bila žustra u kojoj je sudjelovala i Lucija Štambak kao predstavnik 

prijevozničkog obrta svog oca kojem su ukinute dozvole. U raspravi su sudjelovali svi vijećnici i 
Načelnik,  a tražilo se i izuzeće u raspravi od strane vijećnika Nikole Gligore koji je u izravnom 
sukobu interesa s obzirom da je suvlasnik obrta za auto taksi.  

Rasprava je trajala oko 45 minuta i donesen je Zaključak da će se buduće dozvole davati 
po Odluci iz 2011. I da će se nakon ljeta donijeti nova Odluka o auto taksi dozvolama. 
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Ad.7. Prijedlog Odluke o auto taksi dozvolama 
 

Predsjedavajući otvara točku objašnjavajući da je Odlu koja je dostavljena sa potpisima 
građana nepotpuna te da je naknadno dostavljen ostatak. 
Vijećnik Nikola Gligora je zatražio provjeru svih potpisa. Dok je Josip Zubović predložio ili da se o 
njoj raspravlja pa da se glasuje ili da se sjednica pozove za tri dana. U raspravi su još sudjelovali 
Ivica Čemeljić, Šime Gligora, Načelnik i Predsjedavajući. 
Rasprava je trajala oko 5 minuta. 

Zaključak rasprave je da će se zasada dozvole dodjeljivati po Odluci iz 2011. a, o novoj će 
se razmišljati poslije ljeta. 
 
 

Ad.8. Podjela imovine 
 
 

 Predsjedavajući otvara raspravu o ovoj temi i daje riječ Načelniku koji objašnjava da se 
pokrenula arbitraža između Grada Paga i Općine Kolan i da bi se trebala održati tematska 
sjednica na ovu temu pošto je tema opširna. 
 U raspravi je najviše sudjelovao Josip Zubović pošto se tom temom bavio kao bivši 
načelnik i koji je u više navrata pokušavao doći do sporazuma međutim Grad Pag se uvijek 
opirao.  
Predsjedavajuću smatra da bi trebalo osnovati posebno radno tijelo za ovo pitanje. 
U raspravi su još sudjelovali Šime Gligora, Nikola Gligora, Bogumil Šugar i Ivan Čemeljić. 

Zaključak rasprave koja je trajala oko 30 minuta je da se sazove tematska sjednica po 
ovom pitanju i da se formira tim ljudi koji će se baviti pitanjem podjele i tim ljudi za pregovore sa 
Gradom Pagom 
 
 

Ad.9. Prijedlog Odluke o lokaciji,namjeni,  početnoj cijeni i rokovima naplate prema zahtjevu 
Pekarnice Mahulja za dodjelu javne površine u Kolanjskom Gajcu 

 
 
Predsjedavajući otvara raspravu  i s obzirom da se nitko nije za riječ daje ovaj prijedlog na 
glasanje: 
 
 ZA: 9 (devet) glasova: Branimir Tauzer, Šime Gligora, Ivan Čemeljić, Nikola Gligora ,Ivica 

Paladina, Lucija Datković, Josip Zubović, Bogumil Šugar i Srđan Šupraha 
 
 PROTIV: nema  
 SUZDRŽAN: nema 
Jednoglasno je donesena: 

Odluka o lokaciji,namjeni,  početnoj cijeni i rokovima naplate prema zahtjevu Pekarnice 
Mahulja za dodjelu javne površine u Kolanjskom Gajcu 
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Ad.10. Zaključak o pokretanju revizije poslovanja Općine Kolan 

 
 

Predsjedavajući otvara raspravu po ovoj točci. 
Za raspravu su se javili Lucija Datković i Josip Zubović koji su naglasili da se mnogo vremena troši 
na prošla vremena međutim da jesu za reviziju i neka se isprave sve moguće greške. 
Načelnik objašnjava da se želi napraviti jedan clean start. 
Rasprava je traja oko 5 minuta i Predsjedavajući prijedlog odluke daje na glasanje: 
 
 
 ZA: 9 (devet) glasova: Branimir Tauzer, Šime Gligora, Ivan Čemeljić, Nikola Gligora ,Ivica 

Paladina, Lucija Datković, Josip Zubović, Bogumil Šugar i Srđan Šupraha 
 
 PROTIV: nema  
 SUZDRŽAN: nema 
Jednoglasno je donesen: 
 
Zaključak o pokretanju revizije poslovanja Općine Kolan 
 
 

Ad.11. Prijedlog Odluke o imenovanju v.d. ravnateljice knjižnice 
 
 

Predsjedavajući otvara raspravu na ovu temu i nakon upita Josipa Zubovića kad će se raspisati 
natječaj za ravnatelja knjižnice i odgovora Načelnika da će postupati nakon nalaza nadležnih 
institucija, ali da natječaja nema još Predsjedavajući pristupa glasovanju jer nije bilo upita za 
raspravu: 
 
 ZA: 9 (devet) glasova: Branimir Tauzer, Šime Gligora, Ivan Čemeljić, Nikola Gligora ,Ivica 

Paladina, Lucija Datković, Josip Zubović, Bogumil Šugar i Srđan Šupraha 
 
 PROTIV: nema  
 SUZDRŽAN: nema 
Jednoglasno je donesena: 
 
Odluka o imenovanju v.d. ravnateljice knjižnice 
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Ad.12. Zaključak o dozvoli građevinskih radova za postavljenje cijevi 
 

Predsjedavajući otvara raspravu i daje riječ Načelniku koji objašnjava da je javna nabava 
gotova i kontaktirati će se izvođača radova Vodoinstalaciju d.o.o. kada će krenuti sa radovima. 
Nakon rasprave koja trajala oko 5 minuta i u kojoj su sudjelovali još i Josip Zubović, Šime Gligora i 
Predsjedavajući zaključak je stavljen na glasovanje: 
 
 
 ZA: 9 (devet) glasova: Branimir Tauzer, Šime Gligora, Ivan Čemeljić, Nikola Gligora ,Ivica 

Paladina, Lucija Datković, Josip Zubović, Bogumil Šugar i Srđan Šupraha 
 
 PROTIV: nema  
 SUZDRŽAN: nema 
Jednoglasno je donesen: 

 
Zaključak o dozvoli građevinskih radova za postavljenje cijevi 
 

 
 
 

 
 
 
 

Ad.13. Prijedlog Odluke o promjeni članka 15.u  Statutu Općine 
 

Predsjedavajući otvara raspravu i nakon što nije bilo interesnata glasovanju: 
 
 ZA: 9 (devet) glasova: Branimir Tauzer, Šime Gligora, Ivan Čemeljić, Nikola Gligora ,Ivica 

Paladina, Lucija Datković, Josip Zubović, Bogumil Šugar i Srđan Šupraha 
 
 PROTIV: nema  
 SUZDRŽAN: nema 
Jednoglasno je donesena: 
 
Odluka o promjeni članka 15. u  Statutu Općine 

 
 
 

Ad.14. Prijedlog Odluke za donaciju Taekwan - do kluba Novalja 
 

Predsjedavajući otvara raspravu i odmah pristupa glasovanju s obzirom da nitko nije htio 
raspravljati: 
 
 ZA: 9 (devet) glasova: Branimir Tauzer, Šime Gligora, Ivan Čemeljić, Nikola Gligora ,Ivica 

Paladina, Lucija Datković, Josip Zubović, Bogumil Šugar i Srđan Šupraha 
 
 PROTIV: nema  
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 SUZDRŽAN: nema 
Jednoglasno je donesena: 
 
 
Odluka za donaciju Taekwan - do kluba Novalja 
 
 
Predsjedavajući zaključuje sjednicu u 11:13 h. 
 
 
 
 
 
 

OPĆINSKO VIJEĆE OPĆINE KOLAN 
 
 
 
                                                                                                            Predsjednik Općinskog vijeća 
                                                                                                                         Branimir Tauzer 
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